
Zápis č. 6/2016 ze zasedání FV MČ Praha – Velká Chuchle
konaného dne 14.9.2016 v     budově ÚMČ Praha – Velká Chuchle

Přítomni: Mgr. Pavel Klán – předseda FV, 
MUDr. Jaromír Piskáček, Bc. Olga Kuzníková - členové FV 

Omluveni: Jiřina Hanlová, Pavla Kozáková - členky FV 

Zapisovatel: Ing. Vilém Schulz – tajemník ÚMČ (t.č. hlavní účetní, správce rozpočtu) 
                                             
Jednání bylo zahájeno v 17,00 hodin a ukončeno v 17,40 hodin.

Program: 

1)  Návrh rozpočtových úprav č. 5/2016
2)  Žádost městské knihovny v Praze
3)  Žádost o poskytnutí finančního příspěvku
4)  Informace ohledně dluhu za vodné, stočné za spol. ECO-SUN
5)  Informace ohledně dlužného nájemného za spol. SVPV
6)  Dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo (zhotovení PD na dostavbu školy)
7)  Současný stav dětského hřiště v Malé Chuchli 

Bod 1) 

Ing. Schulz předložil FV k projednání návrh rozpočtových úprav č. 5/2016 – viz příloha –
jedná se o navýšení výdajové části (příp. části financování) rozpočtu, a to o investiční výdaje
na stavební úpravy Kazínské 8 a na nákup radarů. Při příležitosti projednávání rozpočtových
úprav  byl  seznámen  s žádostí  AEROBIC  TEAM  CHUCHLE  o  souhlas  s rekonstrukcí
vnitřních  prostor  v objektu  ÚMČ  (Kazínská  8)  a  zároveň  o  finanční  podporu  na  tuto
rekonstrukci  (předpokládaná  cena  450.000,-  Kč).  Finanční  výbor  žádá  odbor  stavební  a
správy  majetku  ÚMČ  o  předložení  žadatelem  vynaložených  nákladů  zrealizované
rekonstrukce  a  ve  spojení  s  tím o  doporučení,  kterou  zrekonstruovanou  část  pronajatého
prostoru spolufinancovat z rozpočtu městské části.    
Finanční  výbor  souhlasí  s     tímto  návrhem  a  doporučuje  ZMČ  předložený  návrh
rozpočtových úprav schválit.

Bod 2)

Finanční výbor projednal žádost městské knihovny v Praze o další spolupráci, respektive o
další spolufinancování pobočky ve Velké Chuchli  (50.000,- Kč/ročně) z důvodu zachování
rozšířené provozní doby (13 hodin týdně) na období dalších třech let. Vzhledem k tomu, že se
bylo rozšíření provozní doby pro knihovnu a její návštěvníky přínosem,  navrhuje finanční
výbor  ZMČ  souhlasit  s     pokračováním  spolupráce  v     dalších  třech  letech  včetně
spolufinancování provozu pobočky v     letech 2017 - 2019.

Bod 3)

Finanční  výbor  se  dále  zabýval  žádostí  o  poskytnutí  finančního příspěvku závodníkům –
členům Aerobic Teamu Chuchle na MS ve sportovním aerobiku a fitness 2016 ve dnech 18. –
22.10.2016 ve Vídni. Na MS 2015 byla poskytnuta celková dotace ve výši 25.000,- Kč. V



letošním roce vzhledem k získání finančních prostředků od MHMP (z provozování VHP a
loterií) doporučuje výbor poskytnout dotaci ve výši 30.000,- Kč s tím, že s žadatelem bude
následně uzavřena veřejnoprávní smlouva dle novely zákona č.250/2000 Sb.

Finanční výbor doporučuje ZMČ schválit poskytnutí dotace ve výši 30.000,- Kč spolku
Aerobic  Team  Chuchle,  IČ:22845364,  Spádová  390,  159  00  Praha  5  na  účast  na
Mistrovství světa ve sportovním aerobiku a fitness 2016 ve dnech 18. – 22.10.2016 ve
Vídni a uzavření veřejnoprávní smlouvy.

Bod 4)

Ing. Schulz opětovně informoval přítomné, že MČ v účetnictví stále eviduje pohledávku za
vodné,  stočné  spotřebované  spol.  ECO-SUN  ve  výši  Kč  66 763,-  Kč,  které  na  základě
upomínek a smlouvy s PVK musela za nájemce MČ v roce 2015 zaplatit  (již projednáno a
doporučeno  ZMČ odepsat  do  nákladů  na  jednání  výboru  dne  22.6.2016,  zastupitelstvem
neprojednáno  z     důvodu  neuložení  stanoviska  právního  zástupce  městské  části  na
elektronickém úložišti pro členy ZMČ). 
Finanční  výbor setrvává  na  svém  doporučení  ZMČ  pohledávku  za  spol.  ECO-SUN
neuplatňovat a odepsat ji do nákladů MČ.

Bod 5)

Ing. Schulz dále informoval přítomné o žádosti právního zástupce městské části sdělit aktuální
stav v záležitosti vypořádání se Svazem pro využití poldru Vltavy Lahovie, z.s.. Po výpovědi
a ukončení nájemní vztahu činí aktuální dlužná částka za rok 2015 a část roku 2016 celkem
166 616,- Kč. Na základě výsledků jednání starosty a předsedy finančního výboru finanční
výbor  doporučuje  ZMČ  dlužné  nájemné  vymáhat  soudní  cestou  prostřednictvím
právního zástupce městské části.

Bod 6)

Předseda výboru informoval přítomné o textu Dodatku č. 2 ke Smlouvě o dílo „Na zhotovení
projektové dokumentace na dostavbu školy“. Změny v původní smlouvě o dílo byly vyvolány
na  základě  nově  vzniklých  skutečností,  tj.  realizace  rozsáhlejších  změn  v požadavcích
městské části na dostavbu školy, především rozšíření projektu o vybudování nové tělocvičny
pod úrovní terénu, z důvodu snížení nástavby o jedno nadzemní podlaží, přesun tříd do půdní
nástavby,  zkapacitnění  stravovacího  zázemí  školy,  vybudování  parkovacího  stání  podél
komunikace a z toho vyplývající vícepráce (zvýšení původní ceny ve výši 1.496.770,- Kč na
1.942.050,-  Kč vč.  DPH).  Finanční  prostředky budou čerpány z přidělené  dotace  MHMP.
Z výše uvedených důvodů finanční výbor doporučuje ZMČ dodatek č. 2 ke Smlouvě o dílo
„Na zhotovení projektové dokumentace na dostavbu školy „ se společností SAMSON
Praha, spol. s     r.o. a ABCD STUDIO, s.r.o. uzavřít.

Bod 7)

V souvislosti s plánovanou opravou hřiště v Malé Chuchli, kde během několika měsíců došlo
na přelomu měsíců května a června 2016 podruhé k odcizení herních prvků, seznámil Ing.
Schulz přítomné členy s průběhem řešení škodní události a s následnou plánovanou opravou
současného  stavu,  přičemž  opětovně  finanční  výbor  navrhuje  ZMČ  (příp.  ostatním



výborům) zabývat se otázkou umístění tzv. „fotopastí“, a to nejen na dětském hřišti, ale
např. i na veřejném pohřebišti a v     lokalitách černých skládek.

Mgr. Pavel Klán
předseda FV
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